

IF YOU WANT TO GO FAST,
GO ALONE.

IF YOU WANT TO **GO FAR**,
GO TOGETHER!

FINANCE



SCHLECHT UND PARTNER ab 1.1.2021 strategischer Partner des „FINANCE“-Magazin

Es freut uns mitteilen zu können, dass wir – Schlecht und Partner – seit Januar 2021 als strategischer Partner des renommierten FINANCE Magazins agieren.


FINANCE aus der renommierten F.A.Z.-Verlagsgruppe bietet crossmedial spannende Einblicke in die Unternehmens- und Finanzwelt großer und mittelständischer Unternehmen und liefert nützliche Tipps für die tägliche Arbeit in deren Finanzabteilungen. Die FINANCE-Redaktion steht seit über fünfzehn Jahren in engem und kritischem Dialog mit CFOs, Banken und der restlichen Financial Community.

Sie bietet unterhaltsamen und informativen Finanzjournalismus in höchster Qualität. Keine andere Redaktion im deutschsprachigen Raum verfügt über ein ähnlich dicht gestricktes Netzwerk in der CFO-Community wie das Team von FINANCE.

Durch die strategische Partnerschaft stärkt die Kanzlei Schlecht und Partner ihren Dienstleistungsschwerpunkt in der individuellen und vorausschauenden Beratung von CFOs & Aufsichtsorganen mittelständischer und kapitalmarktorientierter Unternehmen.

Unsere Wirtschaftsprüfer & Steuerberater sind multilingual und interkulturell aufgestellt mit Erfahrungen aus eigenen Organtätigkeiten. Wir besetzen die Bereiche M&A, Corporate Finance, Governance & Taxation, Financial Reporting und Valuation. In zeitkritischen Projekten sprechen feste Ansprechpartner pragmatisch und termingetreu klare Empfehlungen und Risikobewertungen aus.

Wir freuen uns auf die Partnerschaft mit dem FINANCE Magazin.



SCHLECHT UND PARTNER enters into a strategic partnership with FINANCE

We are pleased to announce that from 1 January 2021, we – Schlecht and Partner – have entered into a strategic partnership with the renowned FINANCE magazine.

The FINANCE magazine, which is part of the F.A.Z. publishing group, offers meaningful cross-media insights into the corporate and financial world of large and medium-sized companies and provides useful tips for the daily work of finance departments. The FINANCE editorial team has been in close and critical dialogue with CFOs, banks and the rest of the financial community for over fifteen years. They offer timely and informative financial journalism of the highest quality. No other editorial team in German-speaking countries has such a dense network across the CFO & finance community.

Through its strategic partnership, Schlecht und Partner strengthens its professional services portfolio providing individual and anticipating consulting services to CFOs and supervisory bodies of public, capital market-oriented and private (SME) companies.

Our Schlecht and Partner team is multilingual and intercultural with a strong track record in the areas of M&A, Corporate Finance, Governance & Taxation, Financial Reporting and Valuation. We offer experience from our own professional activities in management & supervisory board functions. Clear Advantage: Committed key contact partners provide precise and practice-oriented recommendations and risk assessments – no matter how time-critical, always reliable.

We look forward to the partnership with FINANCE.